
BO.0002.14.2021 

 

Protokół nr XLIV/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 29 grudzień 2021 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:05, a zakończono o godz. 13:23 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 



2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów, 

3) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

5) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 

2022-2031, 

6) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

7) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r., 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/53/2015 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia  

30 kwietnia 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Wieruszowie, 

9) w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej, 

10) w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych sołtysów, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów, 

12) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/270/2017 z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie opłaty 

targowej, 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie protokołu z XLII i XLIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o: 

- wykreślenie w pkt 3, ppkt 9 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie powołania opiekuna 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie. Młodzieżowa Rada nie dokonała wyboru 

kandydatów na opiekuna; 

- zmianę tytułu uchwały w ppkt 10 na następujący „ w sprawie ustalenia wysokości  

i zasad przyznawania diet sołtysom Gminy Wieruszów”; ponowna analiza dotycząca zwrotu 

kosztów podróży służbowych sołtysom nie miałaby zastosowania, gdyż sołtysi nie są w takie 

podróże delegowani; 

- skreślenie w pkt 5 przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. Pracownik 

nie zdążył go sporządzić ze względu na dużą ilość zadań bieżących związanych  

z obsługą Rady Miejskiej.  



Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmian w porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – Przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. 

Zabierając głos Przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni – członkowie komisji nie 

mieli uwag do projektu uchwały dotyczącego zwiększenia budżetu z tytułu wpływu z podatków 

i opłat skarbowych, a także dofinansowania w ramach Laboratoriów Przyszłości  

z przeznaczeniem dla placówek oświatowych. Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycje 

przesunięć wydatków na zadania bieżące m.in. na zakup wyposażenia dla Klubu Malucha, jak 

również zmniejszenie rezerw budżetowych z przeznaczeniem na zadania oświatowe  

i kulturalne oraz spłatę kredytów. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosownie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 

 

Wyniki głosowania; 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 



Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie 

oceniła wprowadzone zmiany w budżecie dotyczące zaplanowanych przedsięwzięć. Wskaźnik 

obsługi długu wyniesie na koniec roku 6,58% i nie przekroczy dopuszczalnych limitów 

wynikających z ustawy o finansach publicznych (10,78). (opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

3) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021, 

Radni po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią nie wnieśli pytań i uwag, 

wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że do kompetencji Rady Miejskiej należy 

ustalenie wykazu wydatków niewygasających oraz planu finansowego tych wydatków. 

Zaproponowany w projekcie uchwały wykaz zadań, których wydatki zostały ujęte w budżecie  

na 2021 r. nie został zrealizowany z powodu sytuacji epidemiologicznej. (opinia stanowi 

załącznik do protokołu) 

  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radna Ciężka poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany 

co umożliwi przeznaczenie uzyskanych środków na wcześniejszą spłatę kredytów oraz 

obniżenie wskaźnika zadłużenia. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

5) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 

2022 - 2031, 

Przewodniczący Rady poprosił radnego Mirosława Jakubczaka o odczytanie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi do przedmiotowego projektu uchwały.  

Skarbnik Aneta Wolna, odniosła się do uwagi zawartej w uzasadnieniu Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022-2031. 

Zaistniała omyłka pisarska, powstała na skutek błędnego przeniesienia WPF z roku 

poprzedniego razem z kwotą prognozowanej nadwyżki budżetu.  W autopoprawce, którą radni 

otrzymali, została dokonana korekta. 

Przewodniczący Rady poprosił radną Marlenę Ciężką o odczytanie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 



przedmiotowy projekt uchwały i rekomenduje Radzie  podjęcie niniejszej uchwały. (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie wprowadzonych zmian do 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

– 2031.  

W imieniu burmistrza wyjaśnień udzieliła Pani Aneta Wolna, Skarbnik Gminy Wieruszów. 

Pani Skarbnik poinformowała, że do projektu budżetu, który został przedstawiony 15 listopada 

2021 r. wprowadza się następujące zmiany: 

 

1) w załączniku nr 1 dochody Gminy Wieruszów usuwa się pozycję 758.75802.2920 – 

uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego na kwotę 2 417 421,00 

zł, w związku z wytycznymi Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

2) w załączniku nr 2 wydatki Gminy Wieruszów dokonuje się korekty wydatków o kwotę 

2 417 421,00 zł w dziale 801 oświata i wychowanie, w celu zrównoważenia budżetu.  

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają pytania do Burmistrza odnośnie 

wprowadzonej autopoprawki. W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie wprowadzoną autopoprawkę. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na 

lata 2022 - 2031,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski, Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 - 2031,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

6) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o przedstawienie głównych założeń budżetu Gminy 

Wieruszów na 2022 rok.  

 Głos zabrał Burmistrz Wieruszowa Rafał Przybył, który przedstawił ogólne założenia 

do budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok. Przewidziane dochody budżetu ustala się w kwocie 

74 809 721, 95 zł, w tym dochody bieżące w wysokości 68 451 005, 30 zł oraz dochody 

majątkowe w wysokości 6 358 716,65 zł. Wydatki budżetu Gminy Wieruszów ustala się  

w wysokości 76 447 746, 05 zł, w tym wydatki bieżące w wysokości 68 441 005, 30 zł oraz 

wydatki majątkowe w wysokości 8 006 740, 75 zł. Planowany deficyt ustala się w wysokości 

1 638 024, 10 zł. 

W swojej wypowiedzi Burmistrz przeszedł do podziękowań dla pracowników oraz 

radnych, za całoroczną pracę, która w dużej części swoje odzwierciedlenie będzie miała także 

w 2022 r., jak choćby sprzedaż wysypiska śmieci w Teklinowie czy nowe inwestycje na 

terenach przemysłowych przyległych do Zakładów Płyt Wiórowych, poprzez wykonanie 

zjazdu z drogi wojewódzkiej, co pobudzi rozwój tych terenów. Zaplanowała została także 

budowa nowych i rozbudowa istniejących już parkingów na terenie miasta. Rozstrzygnięcie 

przetargu dotyczącego budowy budynków komunalnych na ulicy Kępińskiej, przyczyni się do 

zwiększenia ilości nowych lokali mieszkalnych a także zapewni dodatkowe wpływy do budżetu 

ze sprzedaży majątku po  byłym „Pałacu” w Dobrymdziele. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych do przedstawionych wyjaśnień przez Burmistrza, 

Przewodniczący Rady poprosił radnego Mirosława Jakubczaka o odczytanie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. Następnie odczytane zostały opinie poszczególnych Komisji Rady 

Miejskiej w Wieruszowie. (opinie stanowią załączniki do protokołu).  

Z uwagi na zgłoszone autopoprawki do budżetu Przewodniczący zwrócił się do pani Skarbnik 

o ich omówienie. 

Skarbnik Aneta Wolna wyjaśniła, że wspomniane autopoprawki analogicznie jak przy 

Wieloletniej Prognozie Finansowej, dotyczą korekty dochodów i wydatków o subwencję 

oświatową. 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają pytania odnośnie wprowadzonych 

autopoprawek w budżecie. W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

wprowadzenie autopoprawek do budżetu. 

 

Głosowano w sprawie: 



przyjęcia autopoprawek do projektu budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

Przewodniczący Rady podziękował pracownikom, naczelnikom, pani Skarbnik, panu 

Burmistrzowi, pani Wiceburmistrz oraz radnym, za owocną pracę na Komisjach przy ustalaniu 

budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok. 

 

7) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały i wzorem 

wcześniejszej uchwały zapytał czy zgłaszają pytania bądź uwagi. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok,  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/53/2015 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 30 

kwietnia 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie, 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady poinformował 

radnych, że podobnie jak inne projekty uchwał, został on omówiony na posiedzeniu Komisji  

i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag wobec czego 

Przewodniczący Komisji Prawa i Samorządności odczytał opinię do omawianego projektu. 

Podjęcie uchwały wynika z potrzeby dostosowania statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Wieruszowie do zmienionych przepisów ustawy o samorządzie gminnym, które uregulowały 

kwestię wyboru opiekuna młodzieżowej rady wskazując, iż organem właściwym do dokonania 

wyboru jest rada gminy spośród kandydatów wskazanych przez młodzieżową radę. 

Pozostawienie dotychczasowego zapisu w statucie o delegowaniu tego uprawnienia na 

burmistrza pozostawałoby zatem w sprzeczności z ustawą i dlatego podjęcie uchwały jest 

zasadne i Komisja rekomenduje Radzie jej podjęcie. (opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosownie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr IX/53/2015 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 30 kwietnia 2015 r.  

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

9) w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet sołtysów, 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy mają jakieś pytania lub zastrzeżenia do 

przedłożonego projektu uchwały. Wobec ich braku radna Marlena Ciężka przedstawiła opinię 



Komisji Gospodarczej i Budżetu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do projektu 

dotyczącego zwiększenia diet dla sołtysów o 25% w stosunku do dotychczasowej stawki 

obowiązującej od 2016 r. Jest to racjonalne rozwiązanie uwzględniające znaczną inflację oraz 

duże zaangażowanie sołtysów w sprawy społeczne mieszkańców sołectw. Zaproponowane 

rozwiązania dotyczące wypłaty zwiększonej diety z tytułu udziału w sesjach i zebraniach 

zwoływanych przez burmistrza, zdaniem komisji zapewnią sołtysom rekompensatę utraconych 

dochodów i poniesionych kosztów z tego tytułu. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet sołtysów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów, 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, w związku z czym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o przedstawienie opinii komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Radna 

Marlena Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zamiar rozszerzenie wspólnej 

obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Wieruszów o nowopowstały Zespół Żłobka i Klubu 

Dziecięcego jak również rozbudowanie wspólnej obsługi finansowej w zakresie wystawiania 

faktur oraz rozliczania podatku VAT. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosownie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 

organizacyjnym Gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

11) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/270/2017 z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie opłaty 

targowej, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – Przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią komisji, która omawiała projekt na swoi posiedzeniu. Zabierając 

głos Przewodnicząca poinformowała, że radni – członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały zawierający propozycję przekazania poboru opłaty targowej Przedsiębiorstwu 

Komunalnemu, co umożliwi sprawne prowadzenie targowiska miejskiego oraz pozwoli na 

właściwy i planowany pobór opłat od 1 stycznia 2022 r. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosownie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/270/2017 z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie 

opłaty targowej,.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

Zarządzona została przez Przewodniczącego Rady 10 minutowa przerwa w obradach. 

Obrady wznowiono o godzinie 13:09. 

Na stan 15 radnych, obecnych na sali 11. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

 



 

5. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XLIII  sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, 

Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (4) 

Iwona Ciężka-Głowacz, Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz, Czesław Wróblewski  

 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

Głos zabrał radny Marek Gotfryd, który odniósł się do wykazu lokali położonych  

w budynku wielolokalowym przy ulicy Szkolnej 4 w Wieruszowie, przeznaczonych na 

sprzedaż. Zapytał, czy najemcy tych lokali są zainteresowani ich wykupem. 

Burmistrz wyjaśnił, że część mieszkań została już sprzedana z bonifikatą, która została 

wcześniej określona, natomiast pozostałe mieszkania czekają m. in na uregulowania prawna 

związane np. ze śmiercią danego najemcy. 

Radny dopytał o wysokość otrzymanej bonifikaty. 

 O podanie kwoty bonifikaty Burmistrz poprosił panią Annę Owczarek, naczelnika 

Wydziału Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami. 

Pani naczelnik wyjaśniła, że w przypadku jednorazowej zapłaty ceny zbycia – cenę obniża się 

o 70%, natomiast gdy następuje równoczesny wykup lokali znajdujących się w budynku, 

stanowiących własność Gminy Wieruszów, w wyniku czego budynek przestaje być własnością 

gminy, przy jednoczesnej, jednorazowej zapłacie ceny nabycia – cenę obniża się o 90%. 

 

7. Wolne wnioski i informacje. 



Przewodniczący Rady udzielił głosu przybyłemu na posiedzenie, Kazimierzowi Błaszczakowi, 

który przedstawił radnym bieżące informacje dotyczące Stowarzyszenia im. Marii Kunic. 

Kazimierz Błaszczak poinformował o przeprowadzonych po raz pierwszy, warsztatach 

edukacyjnych z zakresu astronomii dla młodzieży „Młodzież i kosmos” i „Astronomia  

i matematyka”. Zajęcia odbyły się na boisku w Cieszęcinie obok radioteleskopu. 

Zorganizowanie zajęć, na których wykłady poprowadził astronom z Instytutu Astronomicznego 

we Wrocławiu było możliwe dzięki pozyskaniu przez Stowarzyszenie mikrograntu w kwocie  

4 tys. zł. Oprócz planowanych zajęć dla młodzieży, w 2022 r. zostanie rozpoczęta budowa 

planetarium w Cieszęcinie.  

Radny Marek Gotfryd zwrócił się z pytaniem, czy w związku z dużym 

zainteresowaniem przez mieszkańców programem „Czyste powietrze”, gmina będzie 

podejmowała dalsze kroki w zakresie jego rozszerzenia. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, wyjaśniając, że gmina Wieruszów jako jedna z niewielu 

gmin w województwie łódzkim realizuje program niskiej emisyjności. Specjalnie 

oddelegowany pracownik przy współpracy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska, 

pomaga mieszkańcom w wypełnianiu i składaniu wniosków do programu „Czyste powietrze”, 

który cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem. Burmistrz podkreślił, że rozszerzenie 

programu uwarunkowane jest od dochodów z tzw opłat marszałkowskich i śmieciowych a także 

od możliwości pozyskania odpowiednich dotacji.  

Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym jak i mieszkańcom życzenia noworoczne. 

 

8. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:23 

posiedzenie XLIV sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

                                                             Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                     Adam Śpigiel 


